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Frida Mattsson

Från:
Skickat: den 2 juni 2021 14:27
Till: Administration SD08 INFO
Ämne: RE: Medborgarförslag 

Uppföljningsflagga: Följ upp
Flagga: Har meddelandeflagga

Hej! 

Mitt förslag gällde parkerna på Kungsholms Hamnplan. I anslutning till Eiraskolan och Eiradagiset på Parmätargatan / 
Kungsholmshamnplan.  

Parken är från Parmätargatan sett uppdelad i tre delar, en första del med bänkar som idag mest används som 
cykelparkering, en del med träd och grus som mestadels används för hundrastning och en sista del med gungor och 
lekpark. Med tanke på kombinationen små barn och hundrastning känns lite tveksam när man tänker på att små 
barn ofta leker på marken så föreslår jag att man utvidgar lekparken och be hundägarna att rasta sina hundar någon 
annanstans om möjligt. Det är många barn som leker där även på helgerna så en större park vore nog välkommet. 

Jag är glad över att ni tar er tid att svara. 

Med vänliga hälsningar, 

     




